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Onderwerp: Behoud veerpont Nieuwe Meer/ Amsterdamse Bos – Sloten

Geachte leden van de gemeenteraad,

Namens de Wijkraad Zuid West Amsterdam willen wij uw aandacht vestigen op een cruciaal 
onderwerp dat onze gemeenschap aangaat: het behoud van de veerpont over de Nieuw Meer, die 
Sloten verbindt met het Amsterdamse Bos. Deze veerpont is niet alleen een belangrijk 
vervoersmiddel voor bewoners en bezoekers, maar ook een waardevolle schakel in ons lokale 
ecosysteem en recreatieve netwerk. Deze verbinding is van groot belang voor zowel bewoners als 
bezoekers en draagt bij aan de toegankelijkheid en leefbaarheid van onze omgeving.

Belang van de Veerpont

De veerpont over de Nieuw Meer speelt een essentiële rol in het dagelijks leven van meer dan 1500 
gebruikers en bewoners, zoals blijkt uit de lopende petitie die inmiddels door hen is ondertekend. 
Deze pont biedt niet alleen een praktische vervoersoplossing, maar ook een unieke ervaring voor 
fietsers, wandelaars en recreanten die het Amsterdamse Bos willen bezoeken. De veerpont speelt 
een essentiële rol in het dagelijks leven van onze inwoners. Het biedt een snelle en efficiënte 
verbinding tussen Sloten en het Amsterdamse Bos, wat vooral belangrijk is voor:

1. Toegankelijkheid: De pont maakt het mogelijk voor bewoners om gemakkelijk toegang te 
krijgen tot recreatiegebieden, zoals het Amsterdamse Bos, waar zij kunnen genieten van 
natuur, sport en ontspanning.



2. Duurzaamheid: Het gebruik van de veerpont draagt bij aan duurzame mobiliteit. In plaats 
van met de auto te reizen, kiezen veel mensen ervoor om de pont te gebruiken, wat leidt tot 
minder verkeersdrukte en lagere CO2-uitstoot.

3. Toerisme: De pont trekt ook toeristen aan die geïnteresseerd zijn in het verkennen van deze 
prachtige gebieden. Dit bevordert niet alleen lokale bedrijven maar versterkt ook onze 
economie.

4. Gemeenschapsgevoel: De pont bevordert sociale interactie tussen bewoners en bezoekers, 
wat essentieel is voor het versterken van gemeenschapsbanden.

Huidige Situatie

Recentelijk hebben wij vernomen dat er plannen zijn om de veerpont mogelijk te sluiten of te 
verminderen in frequentie. Dit zou ernstige gevolgen hebben voor onze gemeenschap en zou leiden 
tot:

 Verlies van toegankelijkheid voor bewoners.
 Een toename van verkeer op omliggende wegen.
 Verminderde aantrekkingskracht voor toeristen.

Ondersteuning door de Gemeenschap

De steun voor deze petitie toont aan dat er een breed draagvlak is binnen onze gemeenschap 
voor het behoud van deze veerpont. Het aantal handtekeningen – meer dan 1500 – 
weerspiegelt niet alleen de noodzaak maar ook de wens om deze verbinding te behouden. Wij 
verzoeken u dan ook om deze stem te horen en actie te ondernemen ter bescherming van dit 
waardevolle vervoermiddel.

Werkgelegenheid varend personeel

In overleg met de vakbonden verzoeken wij u ook om behoud van de werkgelegenheid van het 
varend personeel, dat de nautische verbinding dagelijks uitvoert. Het gaat daarbij om het behoud 
van formatie- en opleidingsplaatsen. De Gemeente Amsterdam behoort in dezen goed 
werkgeverschap te bieden aan de schipper en de overige bemanningsleden.

Oproep tot Actie

Wij verzoeken u dringend om deze kwestie serieus te overwegen en stappen te ondernemen om het 
voortbestaan van de veerpont veilig te stellen. Wij vragen u om:

1. Een onderzoek uit te voeren naar het gebruik en belang van de veerpont, inclusief 
enquêtes onder bewoners en bezoekers.

2. Financiering beschikbaar te stellen voor het onderhoud en de exploitatie van de veerpont.

3. Samenwerking met lokale organisaties om bewustwording te creëren over het belang van 
deze verbinding. Wij constateren dat de Gemeente Amsterdam haar eigen 
democratiseringsbeleid niet toepast in deze casus. Aan bewoners, gebruikers en 
belanghebbenden is geen convocatie uitgegaan om actief mee te denken over het belang en 



behoud van de veerverbinding. Er is geen participatietraject ingezet. Er is sprake van een 
democratisch tekort.

Het behoud van de veerpont over de Nieuw Meer is niet alleen een kwestie van vervoer; het gaat 
om het waarborgen van toegankelijkheid, duurzaamheid en gemeenschapszin in Zuid West 
Amsterdam. Wij hopen op uw steun in deze zaak zodat wij samen kunnen werken aan een 
duurzame toekomst waarin iedereen kan profiteren van deze belangrijke verbinding.

Hoogachtend,

Wijkraad Zuid – West, 

het Bestuur, namens deze,

Rabbijn Simon Bornstein, Voorzitter
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